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ZÁPIS č. 5/2021-2024 

z 5. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS) 

 

Datum: 24. 1. 2022  

Místo:  Vysoká škola ekonomická v Praze (VŠE), zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni: FFÚ (F1 – 5 členů):  Molín, Marek, Vančurová, Hulínský, Nikerle  

FMV (F2 – 5 členů):  Čapková, Peterková, Bič,  

  FPH  (F3 – 5 členů):  Stříteský, Pokorný, Reml 

  FIS  (F4 – 5 členů):  Mazouch, Potančok, Mikulenka 

  NF  (F5 – 5 členů):  Váňa, Ševčíková, Korejs 

  FM  (F6 – 5 členů):   Váchová, Pažitný, Krbová, Martiushenko, Šimáček 

  Jiné  (CTVS – 1 člen):   

Omluveni: Demyanchuk, Fliedrová, Kotrčová, Říha, Vondráček 

Hosté: J. M. prof. Machková (rektorka), doc. Dvořák (prorektor pro studijní 

a pedagogickou činnost, statutární zástupce rektorky), prof. Musílek (prorektor pro 

vědu a výzkum), doc. Štěrbová (prorektorka pro strategii), Ing. Zouhar (kvestor), 

Ing. Nidl (ředitel CI) 

Předsedal: Stříteský (předseda) 

Komise: Finanční: Vančurová (předsedkyně), Čapková, Korejs, Koten, Mazouch, Nikerle, 

Staněk, Ševčíková, Váňa  

Legislativní: Bič (předseda), Hulínský, Korejs, Koten, Krbová, Marek, Pokorný, 

Reml, Váňa, Vondráček 

Studijní a pedagogická: Peterková (předsedkyně), Demyanchuk, Fliedrová, 

Kotrčová, Mikulenka,  

Ubytovací a stravovací: Šimáček (předseda), Hulínský, Martiushenko, Reml 

 

Program (schválený): 

1. Zahájení, usnášeníschopnost, program 

2. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností PRE distribuce a.s. v 

souvislosti s přeložkou zařízení distribuční soustavy. 

3. Situační zpráva k průběhu rekonstrukcí studentských kolejí v kampusu Jarov 

4. Různé 

 

 

Průběh: 

1. Zahájení, usnášeníschopnost, program 

 

1.1. Předseda AS konstatoval, že je přítomno 24 členů AS z celkových 31 členů AS, a tedy AS je 

usnášeníschopný. K přijetí usnesení, k nimž je třeba prostá většina, je tedy třeba 13 hlasů, 

k přijetí usnesení, k nimž je třeba kvalifikovaná většina, je třeba 16 hlasů. 

 

1.2. Předseda AS konstatoval, že všechny body, které byly předmětem pozvánky na dnešní zasedání, 

byly řádně navrženy k tomu oprávněnými osobami, návrhy byly podány včas a splňovaly 

formální náležitosti.  

 

1.3. Předseda AS navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo 

žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 

pro-proti-zdržel se: 22-0-0 (2 nehlasovali) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 
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2. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene se společností PRE distribuce 

a.s. v souvislosti s přeložkou zařízení distribuční soustavy 

 

2.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo předkladateli a Ing. 

Zouharovi jako zpracovateli návrhu, který jej po obsahové stránce krátce shrnul. 

 

[Na zasedání dorazil dr. Váňa, počet přítomných členů je 25, kvalifikovaná většina činí 16 

hlasů, prostá většina činí 13 hlasů.] 

 

2.2. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, do níž se přihlásili:  

 

(a) Senátor Marek, který se po udělení slova dotázal, jestli se jedná o změnu věčného 

břemena nebo vytvoření nového. Reagoval Ing. Zouhar sdělením, že se jedná o nové 

věcné břemeno, jeho sdělení dále doplnil předseda AS Stříteský popisem legislativního 

pozadí celé záležitosti. 

(b) Senátorka Krbová, která upozornila, že vypadlo jedno písmeno, jednalo se o pasáž: „… 

práva a povinností…“ 

(c) Vzhledem k tomu, že do rozpravy se dále již nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu 

ukončil. 

 

2.3. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže 

uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE bere na vědomí návrh smlouvy o smlouvě budoucí o 

zřízení věcného břemene v souvislosti s přeložkou zařízení 

distribuční soustavy (zřízení a vymezení věcného břemene osobní 

služebnosti energetického vedení dle energetického zákona), na 

pozemcích parc. č. 2344/27 a 2344/28 v kat. úz. Kunratice, obec 

Praha mezi VŠE (vlastník pozemku, budoucí povinný), 

PREdistribuce a.s. (budoucí oprávněný) a Traxial a.s. (investor 

stavby).“ 

pro-proti-zdržel se: 25-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

3. Situační zpráva k průběhu rekonstrukcí studentských kolejí v kampusu Jarov 

 

3.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo Ing. Zouharovi 

jako předkladateli návrhu, který jej po obsahové stránce krátce shrnul. 

 

[K jednání se připojil senátor Šimáček, počet přítomných členů je 26, kvalifikovaná většina činí 

16 hlasů, prostá většina činí 14 hlasů.] 

 

3.2. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil. 

 

3.3. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže 

uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE bere na vědomí předloženou situační zprávu.“ 

pro-proti-zdržel se: 24-0-0 (2 nehlasovali) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 
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4. Různé 

 

4.1. Předseda AS zahájil projednání bodu „Různé“, přičemž vyzval senátory, zdali žádají projednat 

nějakou záležitost v tomto bodu „Různé“. 

 

4.2. Senátor Mazouch, s žádostí o vypracování souhrnné zprávy, která by se týkala postupu, tj. 

vykonané práce v přípravě LMS a současně také o výhled do budoucna, popisu napojení na 

jednotlivé celoškolní projekty. Reagovala prorektorka Štěrbová, že vytvoření zprávy, která by 

obsahovala informace k současnému dni, vytvoří, ale co se týká vizí, je nutné spolupracovat 

s novým prorektorem. Dále sdělení doplnil prorektor Dvořák, tím, že s vytvořením zprávy 

počítá a v nějakém z blízkých zasedání ji předloží. Senátor Mazouch poděkoval a upozornil na 

důležitost dostupnosti této zprávy. 

 

Na předchozí sdělení navázala senátorka Čapková dotazem na datum, kdy bude LMS 

k dispozici. Ředitel Nidl informoval AS o současném postupu implementace LMS, což dále 

doplnil prorektor Dvořák tím, že systém bude připraven pro následující zimní semestr 

2022/23. K bodu proběhla krátká doplňující diskuze. 

 

4.3. Prorektor Dvořák, který informoval, AS VŠE o tom, že pokud proběhne jeho jmenování 

rektorem, bude zde krátké období, kdy nové vedení školy bude přebírat administrativu. 

 

4.4. Prorektor Dvořák informuje AS VŠE o schválení harmonogramu VŠE pro následující semestr, 

kdy je v něm nyní nově obsažen tzv. inovační týden. 

 

4.5. Senátorka Vančurová, její dotaz se týkal řešení zkouškového období vzhledem k tomu, že je 

nyní mnoho studentů v karanténě, zajímalo jí, jestli bude prodlouženo i zkouškové období. Na 

to reagoval prorektor Dvořák tím, že pro to není důvod a je plně na zkoušejícím jaký přístup při 

ověřování vědomostí studentů zvolí, apeloval na individuální přístup v těch případech, kdy to je 

možné. 

 

5. Závěr 

 

5.1. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání AS vyčerpán, předseda AS zasedání v 13:58 

ukončil. 

 

5.2. Žádný z přítomných senátorů nevznesl v průběhu zasedání jakoukoliv námitku týkající se 

technické závady při hlasování s využitím technických prostředků. 

 

5.3. Předseda AS připomněl, že další zasedání AS se uskuteční 21. 2. 2022. 

 

 

Zapsal:  Ing. Jakub Drábek, Ph.D.; dr. Vondráček  

 

 

Schválili: ……………………………. 

  Ing. Marek Stříteský, Ph.D., předseda AS 

 

 

…………………………….. 

  Ing. Lukáš Hulínský, místopředseda AS 


